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NOT FABLES BUT POWER 

NE FABLE, VELIKO MOČ 

Ta evangeljski traktat je bil preveden z 

računalnikom. Če lahko jezik popravite ali izboljšate, se 

obrnite na pisarno na info@angp.co.za 

 

 

Tu je Masoebe , veliki čarovnik, vrgel svoje poganske 

čare, zdravila in čarovniške kosti, potem ko 

je v Kristusu našel novo življenje . 

Moč za varčevanje 

"Nismo sledili spretno izumil zgodbe , ko ti je 

povedal moč in prihod našega Gospoda Jezusa Kristusa, 

http://www.angp-hb.co.za/
mailto:info@angp.co.za


Download from    www.angp-hb.co.za    page 2  

ampak smo na lastne oči videli njegovo veličanstvo" (2 

Peter 1:16). 

Nekateri bi kdo mislil, da je Sveto pismo samo 

na gor od basni in zgodbe. Zgodbe, ki so neresnične in so si 

jih izmislili moški. 

Apostol Peter nam pove, da so, ko so bili na gori, pred 

njihovimi očmi videli Jezusa preobraženega (ali 

spremenjenega). So videli njegovo slavo in slišal Božji glas 

iz nebes rekel: "To je moj sin, koga sem ljubezen, z njim 

sem sem tudi zadovoljen '' ( Mt 17: 5). 

Apostol Pavel nam pove, da mu je ne sramuje evangelija 

Kristusovega, ker je Božja moč v rešitev vsakomur, ki 

veruje, da je Jud , nato pa , 

da so Gentile ( Rimljanom 1:16 ). Kristus je prišel , 

da shranite grešnike. Ni ga nihče slab ali predobar, ki ga 

ne 

more rešiti. On je sposoben za shranjevanje popolnoma tis

te, ki pridejo do Boga po 

Kristusu Jezusu ( Hebrejcem 07:25). On je na moč , 

da shranite najbolj nesrečen alkoholik, je gangster, 

je tat in je lažnivec. Tudi tatu je rešil na križu. Rešil je 

ženo Samarijo. Rešil je manijaka Gadara, ki ga je obsedla 

legija hudičev. Obsodil je viharno morje in 

rešil Petra pred potopom. Je shranjena verske ljudi, 

kot Savla iz Tarza , ki so kasneje postali v mogočni Paul. 

Tukaj v Afriki je rešil na tisoče duš. Nekateri so 

bili pijanci, drugi nemoralni, nekateri pa močni 

čarovniki. Eden z imenom Masoebe je bil najmočnejši 

čarovnik v svojih dneh. Vedel je, kako izkoristiti zle 

duhove, in trdil je, da ima moč deževati. Bil je pijanec in 

nemoralen človek. Toda nekega dne, ko je slišal 

oznanjevanje evangelija in videl, kako je Bog zdravil bolne 
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in hrome brez zdravil, je bil čudovito rešen. Vrnil se je na 

svoj dom v visokogorju v Lesotu in zbrane vse njegove 

zdravil ali, kosti in čare in jih vrgel dol visokim prepadom 

v globokih MALETSUNYANE slapov . Uničil je tobak 

in marihuano in zlili ven vse svoje pivo, 

kot je bila določena ne da piti nobenega alkohola ali kaditi 

kakršno koli obliko tobaka enkrat ali dagga. Postal je 

iskren kristjan, ki ga vsi poznajo kot pravega božjega 

človeka. Nihče ne bi mogel spremeniti življenja tega člove

ka, razen Kristus. 

Poznal sem še enega mladeniča, ki je bil pravi gangster, ki 

je kar živel s krajo, goljufanjem in ropanjem, kamor koli je 

šel. Bil je bolj v zaporu kot zunaj njega. Toda moč 

evangelija je tega človeka temeljito rešila, spremenila mu 

je celo življenje in ga naredila za čudovitega 

pridigarja evangelija. Z njegovim pridiganjem je bilo na 

stotine gangsterjev, pijancev, tatov in 

morilcev resnično rešenih med vsemi sloji ljudi, bogatimi in 

revnimi, belimi in črnimi. 

Ista varčevalna moč mi je spremenila življenje pred več 

kot 60 leti in me obdržala vsa ta leta. Rešila je moje 

brate in sestre ter mojo drago mamo. Rešilo vas bo, če 

pustite Jezusa, da pride v vaše srce. Vera ne bo rešil vas , 

ampak Jezus bo. Kajti to je bil sam namen njegovega 

prihoda na svet. 

Nekoč smo ostali pri vdovi, katere mož je tako rekoč že 

več kot dvajset let živel v peklu, se skoraj popil do smrti in 

življenje svoje žene in otrok najbolj zagrenil. Toda še 

naprej so molili zanj in Bog ga je rešil in rešil iz njegovih 

grešnih poti . Ne samo, da lahko moč evangelija shranite 

posameznika, lahko prihranite celo družino, celo 

vas ali mesto in za celotno državo. Preporod v Walesu pred 
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mnogimi leti shrani cele vasi. Preprosta 

pridiga Janezov shranjene na mesto v Ninive pred 

uničenjem. Bog lahko reši cele narode. Rekel je: "Obrnite 

se k meni in rešite se vsi konci zemlje, kajti jaz sem Bog in 

ni druge" ( Izaija 45:22). Sveto pismo 

in zgodovina za na svet je poln od pravih dokazov za 

božjo varčevanje 

z energijo. To je zato angel povedal Jožefu, še preden se 

je rodil Jezus: "Vi ste, da bi mu dali ime Jezus, ker je On 

bo rešil svoje ljudstvo iz svojih grehov" ( Mt 01:21). 

Moč za zdravljenje 

Bog je Mojzesu rekel: "Jaz sem Gospod, ki te ozdravi" ( 2. 

Mojzesova 5:26). Bog izkazal za iskrenost v njegovi besedi

 za Bil je njihov zdravilec za štirideset let. Ni eden od na 3

 000 000 ljudi, je bil bolan ali bolan. Tudi ko so jih 

kače ugriznile, jih je samo en pogled na znamenje, ki ga je 

dal, ohranil pri življenju in jih pozdravil. Danes lahko 

na stotine in tisoče ljudi priča o zdravilni moči 

našega Gospoda Jezusa Kristusa. 

Gobavec, ki je prišel k Jezusu, je bil takoj 

ozdravljen. Slepi so videli, gluhi so slišali in nemi so 

govorili. Pohabljeni in šepavi so hodili. Tudi mrtvi so bili z 

močjo našega Gospoda Jezusa Kristusa spet oživljeni. Če 

ni bilo nobene zdravilne moči v evangeliju in v imenu našega 

Gospoda Jezusa, ta članek ne bi bilo napisano, za I so sem 

bil na pragu smrti večkrat skozi resnih bolezni, vendar je 

bil ozdravljen , ki jih je moč njegove besede. Zagotovo je 

bil nosi naše grehe in 

sicknesses v njegovem lastnem telesu na križ in ga njegovi

h ranah smo bili ozdravljeni ( Izaija 53: 5). 

"Hvalite Gospoda, O moja duša ... On odpušča vse moje 

grehe in zdravi vse moje bolezni" ( Psalmi 103: 2, 
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3). Jezus božanski zdravilec, ne le zdravi bolnega telesa, 

temveč tudi dušo , ki je sic k greha . Zdravi 

ranjeno in strto srce in duha. » Obnovil vas 

bom in pozdravil rane« ( Jeremija 30:17 ). Bog, ki 

je človeka naredil iz zemeljskega prahu, nam lahko tudi 

povrne zdravje in nas ohrani zdrave. 

Jaz ne bo pozabil na sina poglavar v Lesotu je 

poškodoval njegov hrbet , ki padajo iz s konja. Bil je 

paraliziran od pasu navzdol. On ni mogel premakniti noge 

in tako ležal na hrbtu za več kot dve 

leti. Preko sluha je evangelij sporočilo je priznal svoje 

grehe in našel novo življenje v Kristusu. V odgovor na 

molitve HE nekaj takoj zacelila in nekaj Able do Ride spet 

konj. 

Ozdravljenje Madihotetso , za dedinjo do 

najbogatejših C hieftainship v Lesotu, šokirala celotno 

državo. Za let, ona 

je bila navdušeno jezen in je bila povezana z 

verigami. Noben zdravnik, bel ali črn, ji ne bi mogel 

pomagati. Toda Bog jo je osvobodil, potem ko 

je zanjo molil eden od njegovih ponižnih služabnikov. 

Ne bom pozabil, kako je žena enega od kmetov v oranžni 

svobodne države hudo zbolel po 

rojstvu od njenega prvega otroka. V 15 letih je imela 24 

resnih operacij in je bila obsojena na smrt. Ni mogla 

premakniti niti enega uda in ni mogla več videti ali 

slišati. Njen grob je bila izkopana, krsta kupil in njeni 

sorodniki so bili obveščen , da se udeležijo pogreba. 

Toda Bog posredovala , ko je eden izmed njegovih 

uslužbencev 

molil za molitev za vero. Je citiral Mark 16:17, 18 "Tisti, ki 

verjamejo, ... bo postavila svoje roke na bolne ljudi, in da 
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bodo dobili dobro." Bog se je dotaknil ženske in ona je 

ozdravela. 

Moč Jezusove krvi 

Samo z močjo Jezusove krvi se lahko naša 

srca očistijo vseh grehov. Nobeno milo, zdravila ali 

kemikalije ne morejo vzeti greha. Če rečemo, da nimamo 

greha, se zavajamo in resnica ni v nas. Če bomo priznamo 

svoje grehe, Bog je zvest in samo , da nam odpusti 

naše grehe, in da se očisti nas od vseh krivičnosti. Krv 

Jezusa Kristusa, Božjega Sina, nas očisti pred vsakim 

grehom (1. Janezovo 1: 7-10). V Razodetje 7: 9-17, 

beremo o veliki množici, ki ni eden mogel računati, iz vseh 

narodov, pleme, ljudje in jezik, ki so oprali svoja oblačila 

ter jih pobelili v krvi Lamb. 

Peter in Janez nas obvestite o odrešilno moč 

krvi Jezusa, ki ne le čisti nas od preteklih grehov , 

ampak od greha samega in iz za oblast in moč 

greha. Bog nas je kupil zase s krvjo svojega Sina. Vemo, da 

nismo kupili s srebrom 

in zlatom, ampak s z dragoceno krvjo od Kristusa Lamb, ki 

je bil brez madeža ali 

napake. (1. Petrovo 1:18, 19). Jezus nas je s svojo 

krvjo kupil za Boga od vseh plemen, jezika in ljudi ter 

naroda, da bi nas naredil za duhovnike, da bi služili Bogu 

( Razodetje 5: 9, 10). 

Jezusova kri nas ima moč zaščititi pred hudo sovražnikovo 

močjo. To je bila kri jagnje posuje na doorposts svojih hiš, 

da zaščitijo otroke iz Izraela v Egiptu od na rušilec, ki je 

ubil vse prvo-rojeni. Bog je rekel: "Ko bom videl 

kri, bom šel čezte. " ( 2. Mojzesova 12:13) To je škrlatno 

vrv v oknu, ki se shranijo Rahab in vse njene ljudi, ko 

Jericho padla ( Joshua 2: 18-21). Tudi kri Jezusa ima moč, 
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da vas in vaše gospodinjstvo shranite , 

če boste verjeli. "Verjemi v Gospoda Jezusa 

Kristusa, in jih bo treba shranili, vas in vaše 

gospodinjstvo." (Apd. 16:31). 

Za ljudi v na golo in brezlesnimi države v Lesotu vezani 

malo rdeče pentlje med krilih svojih piščancev. Vedeli so, 

da jastreb ne bo napadel ali vzel piščanca, ki je 

imel na hrbtu rdeč trak . Prav tako beremo 

v Razodetju 12: 11, da so Božji svetniki Satana premagali z 

močjo Jagnjejeve krvi. Naslednji verz je tako resničen 

Obstaja moč, moč, čudovita moč, V Jagnjetovi krvi; V 

dragoceni Jagnjetovi krvi je moč, moč, čudovita moč. 

Moč molitve 

Verjeti, da molitev ima neomejeno moč. Molitev stvari 

spremeni. Jezus je rekel: "Prosite in dano vam 

bo." ( Matej 7: 7). Gobavec, ki mu ni mogel nihče 

pomagati, je Jezusa prosil, naj ga ozdravi, in Jezus je to 

storil. Takoj ga je zapustila goba. Slepec je zaklical 

Jezusa in ga videl. Štirje ljudje izvajajo na človeka , ki je 

ohromila Jezusu, prosi ga, da ga pozdravi in Jezus 

storil. Obstaja več moči v molitvi kot v atomskih 

bomb ali katere 

koli druge vrste od bombe. Molitev ne samo, 

da posameznika reši , temveč lahko spremeni tudi celotne 

narode. 

Elija, ki je bil človek, kot smo mi, je iskreno molil, 

da morda ne bo deževalo in ni deževalo tri leta in pol. Spet 

je molil in deževalo je. Molil je 

tudi preprosto molitev in ogenj je prišel dol z neba, in 

zgorel do žrtev, lesa, za kamen in prah in polizala do 

vode. Ves narod Izraela je bil z molitvijo enega 

človeka vrnjen k Bogu . Kralj Ezekija je molil k Bogu, ko je 
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sovražnik prišel proti njemu. V odgovor na njegovo molitev 

je Gospodov angel v sovražnikovem 

taborišču pobil 185 000 vojakov. Jezus je molil, dokler 

ni zasvetil njegov obraz in njegova oblačila so bila bela in 

sijoča. Vso noč je molil . Postil je in molil. Iskreno je molil, 

dokler ni bil njegov znoj podoben velikim kapljicam krvi. Z 

molitvijo je premagal greh in hudiča. On nam je povedal, da 

bi molili v vsakem trenutku . 

Moč vere in ljubezni 

Jezus je rekel, da če bomo imeli tako majhno vero 

kot gorčično seme, bomo premikali 

gore ( Matej 17:20). Nič ni nemogoče, če zaupamo in 

verjamemo v Boga. Skozi verjame v Boga Izraelci umirjena 

kraljestva, prinesla pravičnost, dobil tisto, kar je 

bilo obljubljeno, zaprl usta z leve , ustavil se jezo za na og

enj in pobegnil rob na meča. V času od slabosti so bile 

narejene močne, je postal pogumen v bitki (kot Davida pri 

boju Goljata) in premagala tudi vojsko sovražnika 

( Hebrejcem 11:33, 34). Vera je zmaga, ki premaga svet (1. 

Janezovo 5: 4). 

Ena največjih božjih moči je ljubezen. Ljubezen je 

močna kot smrt. Ljubezen zmaga našega sovražnika. Ko 

smo bili še grešniki, 

je Kristus umrl za nas. Ko smo bili Božji sovražniki, smo se 

z Bogom sprijaznili s smrtjo njegovega Sina ( Rimljanom 5: 

8-10). To skupaj z močjo ljubezni, ki je omogočen Boga , 

da mi nas grešnike , da njegov edini sin, da 

kdor verjame v njega Ali naj ne pogubil, ampak so šli 

brez večnega življenja (Janez 3:16). Ta ljubezen do Boga 

nas omejuje, 

da služijo mu, da vodijo njegove zapovedi, da bo poslušen in 
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zaupanje vanj. Izganja ves strah. Nič nas ne more ločiti od 

Kristusove ljubezni. 

'' V vsem smo več kot le 

zmagovalci po njem, ki nas je ljubil . Za Jaz sem prepričan 

, da niti smrt Nor življenja, niti Angeles 

Nor demonov, niti v sedanjosti niti prihodnosti, niti 

nobenih sil, niti višine ne globokost ne karkoli drugega v 

vseh mest, bodo lahko nas ločujejo od na ljubezni 

do Boga te je v Kristusu Jezusu, našem Gospodu 

"( Rimljanom 8: 35-39). 

Vlečna moč 

Jezus je kot močan magnet, ki vse ljudi privlači k 

sebi. "Ampak jaz, ko sem jaz dvignil navzgor iz zemlje, se 

bodo vse pritegnil sebi reče:" Jezus (Jn 12:32). Jezus nas 

ne žene s strahom kot hudič, Jezus nas riše, kot da dobri 

pastir vodi svoje ovce. Oddaljuje nas od greha in grešnih 

užitkov sveta, da bi mu sledili na zelene pašnike in v tihe 

vode. Kmalu Gospod bo sam prišel iz 

nebes s z glasno ukaz, s z glasom nadangela in s trobento p

oziv Boga, in mrtvi v Kristusu bo najprej dvigne, nato pa 

mi, ki smo še živi in so pustili bodo ujeli - v trenil z očesom 

- da izpolnjujejo Gospoda v zraku. In zato bomo 

z v Gospodu za vedno (1 Tes 4:. 13-18 1 Kor 15: 51-58). 

Ustvarjalna moč 

Pred zaključkom mi dovolite, da spregovorim o ustvarjalni 

moči evangelija, ki iz grešnikov dela svetnike. Kralj David 

je vedel nekaj od te moči, ko je molil: »Ustvari v meni 

čisto srce, o Bog, in obnovi v meni trdnega duha« 

( Psalmi 51:10). Po vseh zmagah, ki jih je dobil nad božjimi 

sovražniki, je ugotovil, da je najmočnejši sovražnik v njem 

samem, njegovem umazanem srcu. Srce je "goljufivo 

... in dlje zdraviti. Kdo lahko to razumeš?" ( Jeremija 17: 
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9). Sam Jezus nam je rekel, da - "od znotraj iz človeških 

src prihajajo zle misli, spolna 

nemorala, kraja, umor, prešuštvo, 

pohlep, zloba, prevara, razvrat, zavist, obrekovanje, 

aroganca in neumnost. Vsa ta zla prihajajo od znotraj in 

naredite človeka "nečistega" " (Marko 7:21 - 23). 

David je spoznal, da lastnega srca ne more spremeniti niti 

ga očistiti, zato je resno in globoko prepričan molil , da bi 

tudi Bog , ki je ustvaril nebo in zemljo, v njem ustvaril 

čisto srce in mu dal novega duha. Bog odgovoril na njegovo 

molitev, po njegovi obljubi v Stari zavezi: "Dal vam bom 

novo srce in dal novega duha v vas, da boste odstranili 

od vas vaše srce iz kamna in vam srce iz 

mesa« ( Ezekiel 36 : 26). 

Veliko več bi lahko rekli o o moči za njegovo besedo , ki je 

živ in aktiven, in bolj kot kateri koli dvorezen meč. Moč 

njegovega vstajenja in njegova neprimerljivo velika moč za 

nas, ki ne verjamemo v bajke - ampak v skladu z 

delovanjem njegove mogočne moči, ki se izvaja v Kristusu, 

ko ga je obudil iz mrtvih in na desni v nebesih področja, ki 

so daleč nad vse vladavina in oblast, moč in 

gospodstvo ( Efežanom 1: 19-21). 

Jezus je rekel: "Prejeli boste moč, ko Sveti duh pride na 

vas." Skozi te pristojnosti celoten 

Jeruzalem je pretresla na na dan za binkošti. Ta moč je še 

danes enaka. "The obljuba je za vas in vaše otroke in za 

vse, ki so daleč za vse, ki jim bo Gospod naš Bog poklical« 

(Apd 1 : 8, 02:39). 

Moč v Jezusovem imenu 

Lahko bi govorili o mogočni moči Jezusovega 

imena, edinega imena, ki je bilo dano ljudem, s katerim 

moramo biti rešeni (Apd. 4:12). Jezus je rekel: "V Mojem 
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imenu bodo pregnali demone; govorili bodo v novih jezikih; 

položili bodo roke na bolne ljudi 

in ozdraveli " (Marko 16:17, 18). "Naredil bom vse, kar 

boste prosili v Mojem 

imenu" (Janez 14:13, 14; 15:16; 16:23). Peter je možu, ki je 

bil hrom od rojstva, rekel: "V imenu Jezusa Kristusa iz 

Nazareta hodi." Skočil je na noge ... in šel z njimi na 

tempeljska dvorišča, hodil in skakal ter slavil Boga (Apd 3: 

1-9). Ni 

čudno Njegovo ime se imenuje Wonderful Svetovalec, 

Mogočni Bog, Večni Oče, Prince of Peace ( Izaija 9: 6). 

"Zato ga je Bog povzdignil na najvišje mesto in mu dal ime, 

ki je nad vsakim imenom, da se mora pri Jezusovem imenu 

prikloniti vsako koleno, v nebesih in na zemlji in pod 

zemljo, in vsak jezik priznati, da je Jezus Kristus Gospod 

, v slavo Boga Očeta "( Filipljanom 2: 9-11.) 

"Če izpoveš z usti, " Jezus je Gospod, "in v svojem srcu 

verjameš, da ga je Bog vstal od mrtvih, boš 

rešen." ( Rimljanom 10: 9). 

Poklekniti zdaj pred njim v molitvi, verjamejo, zdaj na 

njega , ki je umrl in je povečala za vas, in priznam, njim 

pred moškimi in Bogom , 

preden ga je preveč prepozno. Kdor verjame vanj, ga ne bo 

sram. 

JR GSCHWEND 

  

 Ta evangeljski traktat je bil preveden z računalnikom. Če 

lahko jezik popravite ali izboljšate, se obrnite na pisarno 

na info@angp.co.za 
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Če ste v Kristusu našli odrešenje ali ste bili drugače 

blagoslovljeni v naši evangelijski literaturi, nam to 

sporočite. Zahvaljujemo se Bogu z vami in se vas še naprej 

spominjamo v naših molitvah. Za brezplačno evangeljsko 

literaturo, knjige in traktate v več kot 540 jezikih 

se obrnite na nas : 

  

SRCE ČLOVEK 
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